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PROTOKÓŁ Nr I/2024 
 

z sesji odbytej w dniu 07 maja 2024 r. w Gminnym Centrum Kultury i Bibliotek, Klub  

w Dobrej pod Przewodnictwem Radnego Seniora Ewy Głowackiej oraz nowo wybranego 

Przewodniczącego Rady Gminy Joanny Napiwodzkiej. 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14:00 do godz. 18:00. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności sołtysów 

załącznik nr 2, a lista osób zaproszonych załącznik nr 3. 

 

W sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy – Teresa Dera 

Wójt Gminy- Magdalena Zagrodzka 

Sekretarz Gminy – Rozalia Adamska 

Skarbnik Gminy – Jolanta Jankowska 

 

Pierwsza sesja Rady Gminy Dobra została zwołana przez Komisarza Wyborczego w Szczecinie 

postanowieniem z dnia 17 KWIETNIA 2024r.  

 

Zgodnie z art. 20c ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym ( Dz. U z 2024 r.  

poz. 609 z późn. zm) pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy, do czasu wyboru 

Przewodniczącego rady prowadzi najstarszy wiekiem Radny obecny na sesji.  

Mając na uwadze powyższe obradom przewodniczyła Ewa Głowacka. 

 

Radna Senior, Ewa Głowacka powitała wszystkich zebranych, podziękowała za powierzoną jej 

funkcję, zapewniła że dołoży wszelkich starań, aby obrady przebiegały sprawnie, zgodnie 

z  prawem i otworzyła obrady I sesji w kadencji 2024-2029. 

 

Wszyscy zebrani wspólnie odśpiewali hymn. 

 

Ewa Głowacka, Przewodnicząca obradom, stwierdziła, że na sali obrad obecnych jest 21 

Radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Dobrej w wyborach 

samorządowych w dniu 07 kwietnia 2024 r. Rafał Zahorski wręczył zaświadczenia o wyborze 

wszystkim nowo wybranym Radnym oraz Wójtowi Gminy Dobra. 

 

Rafał Zahorski odczytał zaświadczenie „Na podstawie art. 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 

r. - Kodeks wyborczy (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 754 z późn. zm.). Gminna Komisja Wyborcza 

w Dobrej stwierdza, że w wyborach, które odbyły się w dniu 07 kwietnia 2024r. Pan 

Bojanowski Łukasz został wybrany Radnym Gminy Dobra.” 

 

Wręczono postanowienia wszystkim Radnym oraz Wójt Gminy. 

 

Radna Senior odczytał postanowienie Komisarza Wyborczego Szczecin I o wakujące 

stanowisko w okręgu wyborczym Pani Anna Otorowska. 

 

Przystąpiono do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranych Radnych. 

Ewa Głowacka, Przewodnicząca obradom, odczytała rotę ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  

i jej mieszkańców”. 

 

Następnie Pan Mateusz Maciejewski, jako Radny najmłodszy wiekiem, wyczytywał z listy 

imiona i nazwiska nowo wybranych Radnych, którzy wstawali i składali ślubowanie słowami 

„Ślubuję” lub „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Wszyscy obecni na sesji Radni złożyli ślubowanie, obejmując mandat radnego Gminy Dobra  

w kadencji 2024-2029. 

Ewa Głowacka, Przewodnicząca obradom podziękowała wszystkim za złożenie ślubowania 

oraz oficjalnie pogratulowała objęcia mandatu. 

 

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta Gminy. 

 

 Pani Joanna Napiwodzka Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że zgodnie z art. 29a 

ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, objęcie obowiązków przez Wójta następuje z chwilą 

złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. Z związku z tym Przewodnicząca poprosiła Panią 

Magdalenę Zagrodzką nowo wybranego Wójta o złożenie ślubowania. 

 

 Pani Magdalena Zagrodzka złożyła ślubowanie o treści: 

 "Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 

a  powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy."  

Następnie złożono Pani Magdalenie Zagrodzkiej gratulacje. 

 

 

Do pkt. 4 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wszyscy Radni otrzymali porządek obrad. 

Porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie inauguracyjne sesji Rady. 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

3. Złożenie ślubowania przez Radnych. 

4. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnych głosowań. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady. 

a) Zgłoszenie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy. 

b) Przeprowadzenie tajnego głosowania. 

c) Podanie wyniku głosowania. 

d) Odczytanie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Na wniosek radnej Joanny Napiwodzkiej wprowadzono zmiany do porządku obrad. 

Wprowadzono zmiany punkt 6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

a) Zgłoszenie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

b) Przeprowadzenie tajnego głosowania. 

c) Podanie wyniku głosowania. 
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d) Odczytanie uchwały stwierdzającej wybór. 

8. Powołanie Komisji Stałych Rady Gminy Dobra. 

9. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Wójta Gminy Dobra. 

10. Złożenie ślubowania przez Wójta. 

11. Zamknięcie obrad. 

Do pkt 1. Przyjęcie inauguracyjnej sesji Rady. 

Dyskusja: 

Przewodnicząca E. Głowacka:Poczekamy czy wszyscy się zalogowali. Otwieram pierwszą sesję 

rady gminy Dobra w kadencji 2024 2029. Witam wszystkich zebranych .Zgodnie z artykułem 

20 ustęp 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Dziennik Ustaw z 2024 

roku pozycja 609 przewodnictwo obrad dzisiejszej sesji należy do najbardziej doświadczonej 

stażem obecnej na sali radnej. Dziękuję za powierzone mi tak zaszczytnej funkcji jaką jest 

przewodniczenie obradom pierwszej esji w kadencji rady gminy Dobra w 2024 2029. Pragnę 

zapewnić Państwa, że dołożę starań, aby obrady pierwszej sesji przebiegały sprawnie i zgodnie 

z prawem. Przechodzimy do punktu pierwszego. Otwieram pierwsze posiedzenie rady gminy 

Dobra w kadencji 2024 2029. Przystępujemy do punktu drugiego, wręczenie zaświadczeń 

o  wyborze na radnego. Proszę pana Rafała Zahorskiego Przewodniczącego gminnej komisji 

wyborczej w Dobrej, w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku o wręczenie 

zaświadczeń dla Radnych Informuję, że postanowieniem Komisarza Wyborczego w Szczecinie 

z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie obsadzenia mandatu radnego rady gminy Dobra 

postanawia się o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3 Panią Annę 

Otorowską. To jakby celem informacyjnym, przechodzimy do złożenia ślubowania przez 

Radnych. Przystąpimy teraz do ceremonii złożenia ślubowania. Nie, jeszcze zaświadczenia. 

Poproszę pana Zahorskiego. 

Do pkt 2.Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

 

Pan Rafał Zahorski: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo i Panowie Radni, Panie, obie 

Panie Wójt, chciałem proszę Państwa powiedzieć parę zdań na wstępie, jeśli mogę, 

korzystając, że mam mikrofon. Chciałem Państwu powiedzieć, że wybory w gminie były prawe, 

godne i honorowe. I naprawdę odbyły się w sposób demokratyczny o czym zaświadczyli 

własnym imieniem i nazwiskiem 145 osób, które brały udział w składach gminnych komisji 

wyborczych, znaczy okręgowych znaczy, przepraszam w składzie, w składzie komisji 

obwodowych i 11 członków proszę Państwa komisji gminnej nie było naprawdę problemów 

w  czasie wyborów co trzeba stwierdzić, że walka była honorowa z zachowaniem wszystkich 

zasad demokracji i jestem szczerze mówiąc dumny, że mogliśmy te wybory wszyscy 

obserwować z bliska całkowicie poza jakby tym widocznym efektem, które Państwo widzieli 

w  komisjach chciałem proszę Państwa serdecznie podziękować wszystkim tym członkom tych 

komisji właśnie obwodowych, którzy brali udział w tych wyborach. Chciałem powiedzieć że 

faktycznie zrobili kawał dobrej roboty, szczególnie osobą, które przewodniczyły tym komisją 
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i  od najstarszych do najmłodszych łącznie z najmłodszą Alą Pieszko, która była Przewodniczącą 

Komisji numer 15. Nie było proszę Państwa żadnych problemów, jedyny problem to były dwa 

bobry, które spacerowały po drodze, które spowodowały, że faktycznie 2 Obwodowe Komisje 

spóźniły się z dojechaniem do nas. Proszę Państwa co chciałem jeszcze powiedzieć to to, że 

chciałem bardzo serdecznie podziękować wszystkim pracownikom Gminy, którzy byli 

zaangażowani przez dwa miesiące w przygotowywaniu tych wyborów, bo tyle to mniej więcej 

trwało wyposażenie wszystkich lokali, organizowanie, logistyka dowiezienie wszystkich rzeczy 

do komisji, wierzcie mi Państwo to jest kawał doskonałej roboty i chciałem powiedzieć, że 

łącznie wystartowało w tych wyborach kandydatki i kandydaci 140 kandydatów na Radnych 

i  na radne z czego dokonała komisja, znaczy to mieszkańcy dokonali wyboru 21 osób, które 

będą w tej chwili, otrzymają na swoje zaświadczenia na Radnych i na radne i chciałem 

powiedzieć, że było 6 komitety wyborcze które wystawiły pięciu kandydatów na Panią Wójt 

i  tradycyjnie oczywiście wygrała Pani Wójt w gminie. Chciałem proszę Państwa, jeżeli mogę 

jeszcze bardzo serdecznie podziękować Pani Małgorzacie Chmielewskiej, Kierownik Wydziału 

Spraw Obywatelskich i Ochrony Środowiska ,która naprawdę była naszym ogromnym 

wsparciem, Pani Sekretarz Rozalii Adamskiej oraz proszę Państwa mojej koleżance zastępcy 

Agnieszce Łącznej- Jaworek, która wykonała kawał doskonały roboty i faktycznie bez ich 

wsparcia byłoby to bardzo trudne, a teraz Proszę Państwa chciałem, chcielibyśmy przystąpić 

do wręczenia zaświadczeń. Zaczniemy kulturalnie najpierw Panie w porządku alfabetycznym, 

a następnie Panowie również w porządku alfabetycznym. Zapraszam Panią Katarzynę Jadwigę 

Ciurzyńska, gratuluję serdecznie. 

 Radna K. Ciurzyńska: Bardzo dziękuję 

Pan Rafał Zahorski: Wręczam.  

Radna K. Ciurzyńska: Bardzo dziękuję. Mogę coś powiedzieć? 

Pan Rafał Zahorski: Oczywiście.  

Radna K. Ciurzyńska: Wszyscy widzą jak wyglądam, nie wyobrażam sobie że mnie dzisiaj by 

tutaj nie było, a mogłoby mnie dzisiaj tutaj nie być, dlatego chciałam Państwu wszystkim 

powiedzieć noście kaski jak jeździcie na rowerach, ja ten kask miałam i ten kask mnie uchronił 

od najgorszego. W poniedziałek prawdopodobnie bym jeszcze być nie mogła ale nie mam nic 

połamanego, wyglądam jak wyglądam ale no trudno, mam nadzieję, że nikogo nie 

wystraszyłam, jeśli tak to przepraszam. Dziękuję bardzo. 

Pan Rafał Zahorski: Dziękuję. Pani Monika Agnieszka Duziak - Kowalska zapraszam. 

Agnieszko gratuluję. 

Radna M. Duziak-Kowalska: Dziękuję bardzo. 

Pan Rafał Zahorski: Pani Ewa Krystyna Głowacka, Pani Radna zapraszam. Gratuluję serdecznie, 

cieszę się bardzo. Pani Radna Joanna Marta Kantorowska. Przepraszam Kantorska, 
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przepraszam. Wszystkiego dobrego, powodzenia. Pani Radna Iwona Agnieszka Kłosowska 

zapraszam. Gratuluję. Dziękuję. Pani Radna Joanna Napiwodzka zapraszam. Joanno gratuluję, 

coś miłego. Dziękuję. Zapraszam Panią Radną, Panią Radną Annę Katarzynę Otorowską. 

Zapraszam Panią Radny Monikę Rasińską. Bardzo dziękuję. Pani Radna Joanna Katarzyna 

Stankiewicz. Gratuluję, wręczamy oficjalnie, powodzenia. Pani Radna Justyna Suska - Sas. 

Dziękuję pięknie. Teraz przejdziemy do Panów. Pan Radny Łukasz Andrzej Bojanowski. 

Gratuluję serdecznie. Dziękuję uprzejmie. Pan Radny Mariusz Jędrak. Dziękuję bardzo. Pan 

Radny Waldemar Kitlas. Pan Radny Bogusław Jacek Kizioł. Przepraszam Kozioł, przepraszam, 

przepraszam. Przepraszam serdecznie. Gratuluję. Pan Radny Mariusz Antoni Lindner. Pan 

Radny Mateusz Roman Maciejewski. Pan Radny Paweł Malinowski zapraszam. Panie Radny 

gratuluję serdecznie, wręczamy. Pan Radny Bartłomiej Łukasz Miluch. Pan Radny Piotr Stefan 

Ryczek. Pan Radny Marcin Seweryn Sobierajski Marcin. I ostatnia osoba Pan Radny Grzegorz 

Śliwiński. Gratulację. 

Dziękujemy bardzo. Jeszcze raz gratuluję wszystkim Radnym, wszystkiego dobrego na tej 

nowej drodze. 

Do pkt 3. Złożenie ślubowania przez Radnych. 

 

Przewodnicząca RG E. Głowacka: Przystępujemy do punktu trzeciego złożenie ślubowania 

przez Radnych. Przystąpimy teraz do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranych 

Radnych. Po odczytaniu przeze mnie Roty ślubowania poproszę najmłodszego wiekiem, 

radnego Pana Mateusza Maciejewskiego o odczytanie listy w kolejno z imienia i nazwiska 

Radnych, a następnie każdego danego radnego proszę o powstanie i potwierdzenie woli 

złożenia ślubowania słowem ślubuję. Informuję, że po słowie ślubuję każdy Radny może 

dodatkowo wypowiedzieć formułę "Tak mi dopomóż bóg", proszę wszystkich o powstanie. 

Odczytam rotę ślubowania: wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie rzetelnie i uczciwie mając na względzie 

dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. Zapraszam Pana Maciejewskiego do odczytywania. 

Radny M. Maciejewski: Pan Bojanowski Łukasz. Ślubuję.  

 Pani Ciurzyńska Katarzyna. Ślubuję.  

 Pani Duziak - Kowalska Monika. Ślubuję.  

 Pani Głowacka Ewa. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Jędrak Mariusz. Ślubuję. 

 Pani Kantorska Joanna. Ślubuję. 

Pan Kitlas Waldemar. Ślubuję. 

 Pani Kłosowska Iwona. Ślubuję.  
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Pan Kozioł Bogusław. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  

Pan Lindner Mariusz. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Maciejewski Mateusz. Ślubuję. 

Pan Malinowski Paweł. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

Pan Miluch Bartłomiej. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 Pani Napiwodzka Joanna. Ślubuję. 

 Pani Otorowska Anna. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  

 Pani Rasińska Monika. Ślubuję. 

Pan Ryczek Piotr. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Sobierajski Marcin. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 Pani Stankiewicz Joanna. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 Pani Suska - Sas Justyna. Ślubuję. 

Pan Śliwiński Grzegorz. Ślubuję.  

Do pkt 4. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodnicząca E. Głowacka: Dziękuję bardzo i gratuluję wszystkim stwierdzam, że Radni, 

którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego rady gminy Dobra. Gratuluję. Przechodzimy 

teraz do punktu 4. Zapraszam Pana Bartłomieja Milucha do zabrania głosu.  

Radny B. Miluch: Dziękuję Pani Przewodnicząca. Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni 

Państwo, Radni goście obecni proszę wybaczcie ale bardzo bym chciał złożyć wniosek formalny 

o 20 minutek przerwy, dziękuję. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Przechodzimy do głosowania nad wnioskiem formalnym Pana 

Milucha Bartłomieja. Kto jest za przyjęciem wniosku? W systemie. Kto jest przeciw? Dobrze 

jeszcze raz powtórzę. System zawiódł ale możemy to zrobić ręcznie. Ręcznie myślę, że zrobimy 

będzie szybciej Pani będzie wyczytywać nazwiska. 

Pan Bojanowski Łukasz. Za.  

 Pani Ciurzyńska Katarzyna. Za.  

Duziak - Kowalska Monika. Za.  

Głowacka Ewa. Za.  
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Pan Jędrak Mariusz. Za.  

 Pani Kantorska Joanna. Za.  

Pan Kitlas Waldemar. Za.  

 Pani Kłosowska Iwona. Za.  

Pan Kozioł Bogusław. Za.  

Pan Lindner Mariusz. Za. 

Pan Maciejewski Mateusz. Za.  

PanMalinowski Paweł. Za.  

Pan Miluch Bartłomiej. Za. 

 Pani Napiwodzka Joanna. Za.  

 Pani Otorowska Anna. Za.  

 Pani Rasińska Monika. Za.  

Pan Ryczek Piotr. Za.  

Pan Sobierajski Marcin. Za.  

Pan Stankiewicz, Pani Stankiewicz Joanna. Za.  

 Pani Suska - Sas Justyna. Za.  

Pan Śliwiński. Za.  

Wszyscy za jednogłośnie, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw, także 21 osób 

potwierdzamy. 20 minut przerwy ogłaszam do 14:40.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

PRZERWA 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad, przystępujemy obecnie do ustalenia 

porządku obrad pierwszej sesji Rady Gminy w naszym przypadku ustawowy skład Rady wynosi 

21 Radnych. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 21 Radnych co stanowi kworum przy którym 

Rada gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Porządek obrad 

otrzymaliście Państwo przed sesją. Czy są z Państwa strony jakieś pytania, uwagi do porządku 

obrad? Proszę bardzo.  

Radna J. Napiwodzka: Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni chciałabym złożyć dwa 

wnioski formalne celem zmienia zmiany porządku obrad. Pierwszy wniosek dotyczy 
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wprowadzenia do porządku obrad jeśli chodzi o wybór wiceprzewodniczącego 

i  wiceprzewodniczących, a drugi z kolei dotyczy wprowadzenia do porządku obrad projektów 

uchwał które dotyczą powołania komisji osobowych naszych pięciu komisji. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Kto jest.. Proszę Państwa proszę przedstawić będziemy 

głosować nad uchwałą. Musimy przegłosować czy uchwała dwa wnioski formalne, musimy 

przegłosować dwa wnioski formalne o zmianę w porządku obrad, czyli wniosek Pani radnej 

Joanny Napiwodzkiej o wprowadzenie do porządku obrad pierwszej sesji nowo wybranej rady 

gminy Dobra punktu dotyczącego wyboru dwóch wiceprzewodniczących rady gminy Dobra, 

po wyborze Przewodniczącego Rady Gminy Dobra, czyli pierwszy wniosek jest o wybranie 

Przewodniczącego rady gminy Dobra tak? Wice Jest w porządku to prawda. Czyli 

wiceprzewodniczących dwóch tak wniosek dotyczy. Czy jesteście Państwo, bo musimy to 

przegłosować za wprowadzeniem wniosku o Pani Joanny Napiwodzkiej. Możemy głosować 

przez system Nie? No to będziemy czytać. Pan Bojanowski Łukasz jest za, przeciw. Proszę 

Państwa nie wprowadzajmy chaosu. Może ktoś pomoże tutaj Państwu nowym Radnym, żeby 

mogli. Ale proszę Państwa możemy to tak zrobić, że u tych Radnych u których nie działa 

możemy to zapisać po prostu. Czasami się tak zdarza. Proszę Państwa zarządzam głosowanie 

takie z wyczytywaniem żeby nie było problemów, Pani tutaj zapisze i będziemy pytać, tak? 

Pan Bojanowski Łukasz jest za, przeciw, wstrzymuję się? Za.  

 Pani Ciurzyńska Katarzyna za? Przeciw.  

 Pani Duziak - Kowalska Monika? Przeciw.  

 Pani Głowacka Ewa? Przeciw.  

Pan Jędrak Mariusz? Przeciw.  

 Pani Kantorska Joanna? Przeciw. 

Pan Kitlas Waldemar? Przeciw.  

 Pani Kłosowska Iwona? Za.  

Pan Kozioł Bogusław? Za.  

Pan Lindner Mariusz? Za.  

Pan Maciejewski Mateusz? Za.  

Pan Malinowski Paweł? Przeciw.  

Pan Miluch Bartłomiej? Za.  

 Pani Napiwodzka Joanna? Za.  

 Pani Otorowska Anna? Przeciw.  
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 Pani Rasińska Monika? Przeciw.  

Pan Ryczek Piotr? Przeciw.  

Pan Sobierajski Marcin? Za.  

 Pani Stankiewicz Joanna? Za.  

 Pani Suska-Sas Justyna? Za.  

I Pan Śliwiński Grzegorz? Za.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Proszę Państwa jedenastoma głosami za zostało przegłosowane do 10 przeciw przegłosowany 

wniosek formalny Pani Joanny. Drugi wiosek. No dobrze pierwszy, tak? Dobrze teraz 

przechodzimy do głosowania nad drugim wnioskiem. Wniosek wniosła Pani Joanna 

Napiwodzka o wprowadzenie do obrad pierwszej sesji nowo wybranej rady gminy Dobra 

niniejszym składam wniosek formalny na podstawie paragrafu 35 ustęp 1 punkt 3 statutu 

gminy Dobra o wprowadzenie do porządku obrad pierwszej sesji nowo wybranej rady gminy 

Dobra punktu dotyczącego wyboru dwóch wiceprzewodniczących rady gminy Dobra po 

wyborze Przewodniczącego rady gminy Dobra tu mi Pani dała że ten jest tak? Zgłaszająca 

osoba, która, są 2 takie same wnioski Także ja nie mogę nic innego, przeczytać co mam. Dwa 

wnioski dotyczące wyboru dwóch wiceprzewodniczących, obydwa dotyczą tego samego. Drugi 

jest tutaj. A niepotrzebnie Pani w dwóch egzemplarzach dała. Tak to jest drugi wniosek. Dobra. 

Jeszcze raz wniosek Pani radnej Joanny Napiwodzkiej, Bogusława Kozioł i Grzegorza 

Śliwińskiego, inicjatywa uchwałodawcza i wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

pierwszej sesji nowo wybranej rady gminy Dobra na podstawie paragrafu 46 ustęp 1 punkt 4 

statutu dobra wnosimy o wprowadzenie do porządku obrad niżej wymienionych projektów 

uchwał punkt pierwszy projekt uchwały w sprawie powołania i składu osobowego komisji 

rewizyjnej, punkt drugi projekt uchwały w sprawie powołania i składu osobowego komisji 

skarg, wniosków i petycji, punkt 3 projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego 

komisji finansów i budżetu, punkt 4 projekt w sprawie powołania i składu osobowego komisji 

Budownictwa i rozwoju gospodarczego Gminy, punkt 5 projekt uchwały w sprawie powołania 

i składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, zdrowia i opieki społecznej, w załączeniu projekt 

wyżej wymienionej uchwały, który przeczytałam, także teraz przeprowadzimy... Proszę bardzo 

Pan Malinowski Paweł zgłosił się do dyskusji, proszę o zabranie głosu.  

Radny P. Malinowski: Miałem tutaj nadzieję, że od standardów Pani Teresy Dery, czyli tego że 

na pierwszej sesji bez konsultacji z klubami nie wybiera się kandydatów do poszczególnych 

komisji, dlatego też jako klub, który zdobył najwięcej mandatów i uzyskał największe poparcie 

społeczne wśród mieszkańców zwróciliśmy się i do pana Śliwińskiego i do Pani Napiwodzkiej, 

czyli liderów dwóch pozostałych klubów z pozycją przedstawienia kandydatów po to żebyśmy 

wspólnie wypracowali kandydatów więc uważam, że załatwianie tego sposób w stylu Pani 
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Dery jest kolejnym, jest kolejnym przykładem jak nie należy rozmawiać prawach rady gminy 

po to było zaplanowane to głosowanie na kolejnej sesji, po to żebyśmy się spotkali, żeby każdy 

klub przedstawił swoje propozycje, po to był też kontakt z naszej strony czego zabrakło 

przypadku Pani Dery i jej Radnych 5 lat temu, po to żebyśmy po to... Powiedziałem 5 lat temu 

Pani Wójt była. Tak więc w związku z tym wnioskuję o to żebyśmy odroczyli do kolejnej sesji, 

wrócili do dialogu, który zaproponowaliśmy, a nie załatwiali sprawy w ten sposób, bo to jest 

po prostu złamanie wszelkich zasad kultury politycznej.  

Przewodnicząca E. Głowacka: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś się zgłosił do dyskusji? 

Poproszę Pana Łukasza Bojanowskiego o zabranie głosu, bo się zgłosił do dyskusji. 

Radny Ł. Bojanowski: Uprzejmie proszę o zamknięcie dyskusji. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Są jakieś głosy sprzeciwu? Kto jest za? A jeszcze Pan Miluch, 

także myślę że trzeba dać głos Panu Miluchowi, nie będziemy.. To nie był wniosek formalny.  

Radny B. Miluch: Szanowna Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, ja miałem nadzieję, że ta 

przerwa między kadencjami jednak po stronie pana Pawła zmieni sposób podejścia i pozwoli 

na nowe otwarcie. Mieliśmy od 8 kwietnia czas na rozmowy, tych rozmów w trybie dialogu nie 

otrzymaliśmy, dlatego w poczuciu obowiązku za sprawność działania Gminy, kolejne sesję 

przed nami, komisję które będą powołane już będą mogły opiniować projekty uchwał, stąd też 

dobry zwyczaj, który pojawia się w wielu samorządach, nie ty nie tylko w naszym został złożony 

przez trzech wnioskodawców w trybie statutowym. Dziękuję. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Ad vocem Panie Malinowski? 

Radny P. Malinowski: Nie, nie , chcę po prostu zabrać głos tutaj w odniesieniu też do 

wypowiedzi Pana Milucha, który no niestety kłamie, ponieważ tego dialogu zabrakło 5 lat temu 

Panie Miluch i rzeczywiście wtedy wybraliście komisję bez jakiegokolwiek dialogu, natomiast 

tutaj Pan kłamie, bo niech Pan się spyta swojego kolegi Śliwińskiego, były telefony z naszej 

strony, była prośba o wskazanie kandydatów, mówiliśmy o tym że każdy lub tak samo z Panią 

Napiwodzką się kontaktowaliśmy, żeby każdy klub przestawił swoje propozycje i na kolejnej 

sesji, która byłaby zwołana w trybie ustawowym to zostały wybrane komisje, natomiast 

robienie wrzutki, bo to jest niestety kontynuacja tego stylu który razem z Panią Derą 

prezentowaliście, Pani Dera odeszła, wasz styl został. Dziękuję bardzo. 

Radny M. Sobierajski: Składam wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do 

głosowania, dziękuję.  

Przewodnicząca E. Głowacka: Głosujemy wniosek formalny Pana Sobierajskiego Marcina 

o  zamknięcie dyskusji. Kto jest za? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? No to dobrze 

będziemy imiennie, bo jeżeli nie ma... System działa. Działa system? Dobrze przejdziemy do 

do tej formy głosowania.  

Pan Bojanowski Łukasz? Za zamknięciem.  
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 Pani Ciurzyńska Katarzyna? Przeciw.  

 Pani Duziak - Kowalska? Przeciw.  

 Pani Głowacka Ewa? Przeciw.  

Pan Jędrak Mariusz? Przeciw.  

 Pani Kantorska? Przeciw.  

Pan Kitlas? Za. 

 Pani Kłosowska Iwona? Za.  

Pan Kozioł Bogusław? Za.  

Pan Lindner Mariusz? Za.  

Pan Maciejewski Mateusz? Wstrzymuje się.  

Pan Malinowski Paweł? Przeciw.  

Pan Miluch Bartłomiej? Za.  

 Pani Napiwodzka Joanna? Za.  

 Pani Otorowska Anna? Wstrzymuję się od głosu.  

 Pani Rasińska Monika? Przeciw.  

Pan Ryczek Piotr? Wstrzymuję się.  

Pan Sobierajski Marcin? Za.  

Pan Stankiewicz, Pani Stankiewicz Joanna? Za.  

 Pani Suska - Sas Justyna? Za.  

Pan Śliwiński Grzegorz? Za.  

Proszę Państwa przeszedł wniosek formalny 11 głosami za, 7 przeciw, 3 wstrzymujących się, 

tak? Za zamknięciem dyskusji.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

A teraz wniosek formalny.. Dobrze w sprawie projektu punkt pierwszy na podstawie artykułu 

46 ust 1 punkt 4 statutu gminy Dobra wnosimy o wprowadzenie do porządku obrad niżej 

wymienionych projektów uchwał. Projekt uchwały punkt pierwszy, projekt uchwały w sprawie 

powołania składu osobowego komisji rewizyjnej, punkt drugi projekt uchwały w sprawie 

powołania i składu osobowego komisji skarg wniosków i petycji, punkt 3 projekt uchwały w 
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powołanie i składu osobowego komisji finansów i budżetu, punkt 4 projekt uchwały w sprawie 

powołania i składu osobowego komisji Budownictwa i rozwoju gospodarki do gminy, punkt 5 

projekt uchwały w sprawie powołania i składu osobowego Komisji Oświaty Kultury zdrowia 

i  opieki społecznej. I przechodzimy, uruchomimy głosowanie może nam się uda tutaj, 

ewentualnie jeszcze jak są jakieś głosy do dyskusji to proszę się zgłaszać tak? Ale zamknięta no 

Monika. 

Radna M. Duziak-Kowalska: A czy my nie mamy prawa zapoznać się z projektami uchwały, jako 

Radni? Powinny zostać przedstawione wszystkim Radnym, a nieodczytane, każdy Radny ma 

prawo zapoznać się z opinią prawną oraz projektem uchwały, dostać jego tekst i zaznajomić 

się z jego treścią, dziękuję bardzo. 

 Radny P.Ryczek: Pani Przewodnicząca to ja chciałbym złożyć wniosek formalny o przerwę 

półgodzinną.  

Przewodnicząca E. Głowacka: Najpierw trzeba ten wniosek przegłosować.  

Radna M. Duziak-Kowalska: Prosimy o pełną dokumentacje, drodzy Państwo złożyliście 

dokumenty, muszą być.. Opinia prawna? 

Przewodnicząca E. Głowacka: Ale był wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Radna M. Duziak-Kowalska: Ale my nie możemy głosować, jeżeli nie jest formalnie 

stwierdzone, nie mamy tekstu, nie mogliśmy się z nim zapoznać. 

Przewodniczaca RG: Pani mecenas ja proszę o wsparcie, jeżeli chodzi o.. 

 Pani Mecenas M. Jurgiel: Proszę Państwa to są przedłużone projekty uchwał, tak? Te projekty 

uchwał zostały przedłożone w trybie nadzwyczajnym przez trzech Radnych, którzy w związku 

z wnioskiem o zmianę porządku obrad i wprowadzenie tych projektów uchwał do porządku 

obrad przedłożenie przedłożyli je osobie prowadzącej dzisiejszą rade gminy, jeżeli te projekty 

uchwał zostaną przyjęte i porządek obrad zostanie zmieniony wtedy radcowie prawni Gminy 

zaopiniują te uchwały formalno-prawnym, a Państwo zostaniecie te uchwały skserowane 

i  zapoznacie się z ich treścią. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Dziękuję bardzo. 

Radna M. Duziak-Kowalska: Ja dopytam, łącznie z opinią prawną dostaniemy rozumiem tak? 

 Pani mecenas M. Jurgiel: To znaczy opinia prawna polega na tym, że ja pod względem 

formalno-prawnym sprawdzam tą uchwałę i opiniuje dając pieczątkę, że sprawdzone pod 

względem formalno-prawnym. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Dziękuję bardzo, przechodzimy do przegłosowania wniosku 

formalnego trzech Radnych Pani Joanny Napiwodzkiej, Bogdana Kozioł i Grzegorza 

Śliwińskiego.  
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Radny P. Ryczek: Przepraszam Pani Przewodnicząca ja podtrzymuję o przerwę.  

Radny M. Sobierajski: Ale ja pierwszy złożyłem wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Przewodnicząca E. Głowacka: To znaczy ja powiem tak... Dobrze, bardzo proszę Panie Ryczek 

to za Pana wnioskiem formalnym tak? O przerwę tak, w obradach.  

Radny M. Sobierajski: Pani Przewodnicząca, co z moim wnioskiem formalnym o zamknięcie 

dyskusji, przejście do głosowania, a nie wprowadzanie kolejnych przerw, dziękuję. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Ale my żeśmy jeszcze nie wprowadzili głosowania nad tym 

wnioskiem. Dobrze ja poproszę Panią mecenas, żeby nas wsparła czy mam prawo udzielić, jako 

Przewodnicząca prowadząca sesję rady gminy, czy mam prawo udzielić panu Ryczkowi jako 

ostatniemu? 

 Pani Mecenas M. Jurgiel: Nie, to znaczy wniosek formalny. Tak. O przerwę czy teraz należałoby 

głosować, znaczy Pani Przewodnicząca, Pani Radna w tej sytuacji został przegłosowany 

wniosek o wprowadzenie zmiany do porządku obrad tak, czyli ta zmiana jakby co do jednego 

jednej części głosowania została przyjęta. Tak. I teraz, teraz należałoby rozpatrzyć, znaczy tak, 

Pani Radna Napiwodzka składając dwa wnioski tak o zmianę porządku obrad, bo te dwa 

wnioski dotyczą dwóch różnych spraw. Wprowadzenia do porządku obrad głosowania nad 

wiceprzewodniczącym i rady gminy i wniosek dotyczył również powołania komisji stałych 

komisji rady gminy i te wnioski zostały złożone przed wnioskiem. Znaczy moim zdaniem 

należałoby rozpatrzyć te wnioski złożone przez Panią radną Napiwodzką, dopiero później 

wniosek formalny, bo on był jakby następny, tak? Wniosek formalny dotyczący przerwy, bo 

tutaj moim został przegłosowany i dyskusja została zamknięta. Oczywiście, że tak. Poproszę 

Państwa, jeżeli chodzi o wnioski formalne nie możemy mówić o wnioskach najdalej idącym, 

bo widzicie Państwo jaka to jest sprzeczność logiczna tak? Nie można mówić jeżeli jest teraz 

głosowanie i są te projekty złożone, nagle mówimy o wniosek o przerwę z wnioskiem najdalej 

idącym możemy mówić po wniosku najdalej idącym wyłącznie w przypadku treści uchwały, 

tak? Merytorycznej treści uchwały i wtedy możemy stwierdzić czy na przykład na wniosek 

o  wycofanie tej uchwały i zawsze uważamy w orzecznictwie wniosek najdalej idący, natomiast 

co do treści uchwały no to też należałoby ustalić faktycznie ale to mając na uwadze jakiś stan 

faktyczny określony, który ten wniosek jest najdalej idący. Wnioski formalne nie możemy 

traktować, jako najdalej idące dlatego, że po prostu to jest nielogiczne i nie celowe w tym 

momencie Pani Radna powinna kontynuować sprawę zmiany porządku obrad, następnie jeżeli 

będzie taka wola ten wniosek o przerwę zostaje, powinien zostać przegłosowany. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Rozumiem, dziękujemy bardzo, czyli przechodzimy nad 

głosowaniem nad wnioskiem formalnym, jako inicjatywy uchwałodawczej o wprowadzenie do 

porządku obrad tych pięciu wniosków tak? Pięciu projektów uchwał tak, punktów w sprawie 

powołania komisji działającej w radzie gminy i ja bym prosiła też odczytanie, bo jeżeli już tak 

wszyscy możemy? To bardzo proszę kto jest za, kto się wstrzymuje, kto jest przeciw? Proszę 

Państwa, bo ja tu z tyłu nie widzę, Pani sekretarz no Pani mnie zapewniała, że możemy 
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głosować, więc ja proponuję, żeby w ogóle nie elektronicznie nie głosujemy tylko czytamy 

nazwiska. I tu się wyświetliło? No nie. Proszę Państwa no to system nie działa, tak? Trzeba 

odczytać i będziemy głosować jeszcze raz. Jeżeli Państwo, bo tu nic nie mamy nie wiemy jak 

Państwo głosowali, więc nawet mogę wnosić o reasumpcję głosowania ewentualnie. No 

właśnie błąd techniczny, głosowanie. Głosujemy nad tym wnioskiem Pani Joanny 

Napiwodzkiej, Bogusława Kozioł i Grzegorza Śliwińskiego. Tak?  

Pan Bojanowoski Łukasz. Za.  

 Pani Duziak - Kowalska Monika? Jeszcze Katarzyna Ciurzyńska. Dobrze. Przeciw. Ja prowadzę. 

 Pani Ciurzyńska Katarzyna? Przeciw.  

 Pani Głowacka Ewa? Przeciw.  

Pan Jędrak Mariusz? Przeciw.  

 Pani Kantorska Joanna. Przeciw.  

Pan Kitlas Waldemar? Przeciw.  

 Pani Kłosowska Iwona? Za.  

Pan Kozioł Bogusław? Za.  

Pan Lindner Mariusz? Za.  

Pan Maciejewski Mateusz? Za.  

Pan Malinowski Paweł? Przeciw.  

Pan Miluch Bartłomiej? Za.  

 Pani Napiwodzka Joanna. Za.  

 Pani Otorowska Anna? Przeciw.  

 Pani Rasińska Monika? Przeciw.  

Pan Ryczek Piotr? Przeciw.  

Pan Sobierajski Marcin? Za.  

 Pani Stankiewicz Joanna? Za.  

 Pani Suska - Sas Justyna? Za.  

Pan Grzegorz Śliwiński? Za.  

Proszę Państwa wniosek został przegłosowany 11 za, dziesięciu przeciw, tak?  
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Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wniosek formalny. Głosujemy wniosek formalny o przerwę Pana Ryczka, tak? Jeszcze raz będę 

tutaj wyczytywać, żeby nie było żadnych... Pan... Mogę prosić o ciszę?  

Bojanowski Łukasz? Przeciw.  

Ciurzyńska Katarzyna? Za.  

Duziak - Kowalska Monika? Za.  

Głowacka Ewa? Za.  

Jędrak Mariusz? Za. Ja już wyprzedzam fakty.  

Kantorska Joanna? Za. Słuchajcie ja pierwszy raz prowadzę radę, więc proszę o wyrozumiałość.  

Kitlas Waldemar? Pan Kitlas Waldemar? Za. Z życiem.  

Kłosowska Iwona? Przeciw.  

Kozioł Bogusław? Przeciw.  

Lindner Mariusz? Za.  

Maciejewski Mateusz? Za.  

Malinowski Paweł? Za.  

Miluch Bartłomiej? Przeciw.  

Napiwodzka Joanna? Przeciw.  

Otorowska Anna? Za.  

Rasińska Monika? Za.  

Ryczek Piotr? Za.  

Sobierajski Marcin? Przeciw.  

Stankiewicz Joanna? Przeciw.  

Suska - Sas Justyna? Przeciw.  

Śliwiński Grzegorz? Przeciw.  

Trzeba do tych obrad trochę humoru wprowadzić, bo inaczej to się widzę, że to się szykuje 

najdłuższa chyba sesja. Proszę Państwa wniosek pana Ryczka przeszedł, 12 za, 9 przeciw, także 

30 minut przerwy, tak jak Państwo żeście głosowali.  
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Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

PRZERWA 

Proszę Państwa dostaliście Państwo u siebie tam porządek obrad w tej chwili 

z  wprowadzonymi zmianami, także myślę można się zapoznać. Jeżeli są jakieś uwagi to bardzo 

proszę o nie. Ja mam pytania do wnioskodawców, do Pani wnioskującej. Bardzo proszę 

udzielam głosu Pani Moniko. 

Radna M. Duziak-Kowalska: Pani Radna ja mam pytanie, w jaki w jaki sposób Państwo chcecie 

utworzyć komisję rewizyjną i komisję skargów, skarg, jesli do tej pory Radni nie byli 

zaprzysiężeni i nie mieli możliwości utworzyć klubów? Każdy, każdy klub ma prawo mieć 

swojego przedstawiciela, a nawet powinien mieć swojego przedstawiciela w wymienionych 

komisjach. Proszę o odpowiedź na jakiej zasadzie Państwo chcecie to wprowadzić. I czy 

ewentualnie przewidujecie późniejsze zmiany, jeżeli kluby Radnych, które mogą się utworzyć 

w każdym momencie, bo takie, takie wnioski zgłoszą i kto poniesie skutki finansowe waszej 

decyzji? Dziękuję. 

Do pkt 5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnych głosowań.  

 

Przewodnicząca E. Głowacka: Proszę Państwa ja przypominam, że jesteśmy w porządku obrad 

punkt 5 i w tym wybór Przewodniczącego Rady Gminy, tak? I na tym się skupmy, nie 

przedłużajmy, dlatego, że, że to jest bardzo istotne, tak? Dyskusja będzie na pewno, będziecie 

Państwo mieli możliwość wypowiedzi jak najbardziej. Przechodzimy do punktu piątego, 

według porządku obrad pierwszej sesji rady gminy Dobra. Wybór Przewodniczącego rady 

gminy dobra. Proszę Państwa, proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego 

Rady Gminy. Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, 

dlatego każdorazowo będę zwracała się z zapytaniem do zgłoszonego kandydata czy wyraża 

zgodę. Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Radna I. Kłosowska: zgłaszam Panią Joannę Napiwodzką na przewodniczącą rady, jako osobę 

z doświadczeniem samorządowymi i odpowiednią wiedzą na tym stanowisku. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Czy Pani Joanna Napiwodzka wyraża zgodę? 

Radna J. Napiwodzka: Tak. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Czy ktoś jeszcze zgłasza jakąś kandydaturę? System działa, ale 

nie widzimy Pani zgłoszenia. To proszę, proszę.  

Chciałabym zgłosić radną Katarzynę Ciurzyńską, jako radną, jedną z największym 

doświadczeniem, radną która cieszy się największym zaufaniem mieszkańców, osobę 

bezkonfliktową i osobę, która moim zdaniem ma do tego największe predyspozycje, potrafi 

pogodzić, potrafi rozmawiać ze wszystkimi, zachowuje kulturę polityczną kulturę osobistą 

w  każdym momencie, dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca E. Głowacka: Czy Pani Ciurzyńska wyraża zgodę? 

Radna K. Ciurzyńska: Tak. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Czy ktoś jeszcze zgłasza jakiegoś kandydata? Nikt nie zgłasza, 

czyli zamykamy listę kandydatów, tak? Kto jest za tym aby zamknąć listę kandydatów? 

Wszyscy rozumiem za? Pani Duziak proszę zapisać się wstrzymała, reszta jest za. Stwierdzam, 

że Rada Gminy zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Proponuję, aby przystąpić do powołania spośród Radnych trzyosobowej komisji skrutacyjnej. 

Przypominam, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład komisji, bardzo proszę 

o  zgłoszenie trzech Radnych do komisji. Pan Paweł Malinowski.  

Radny P. Malinowski: Zgłaszam kandydata Piotra Ryczka.  

Przewodnicząca E. Głowacka: Czy Pan wyraża zgodę?  

Radny P. Ryczek: Tak.  

Przewodnicząca E. Głowacka: Pan Bartłomiej Miluch.  

Radny B. Miluch: Zgłaszam kandydaturę Pana Grzegorza Śliwińskiego, dziękuję. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny P. Ryczek: Tak.  

Przewodnicząca E. Głowacka: Wszystko widać tylko muszę zapisać. Pani Radna Dudziak pana 

Bogusława rozłożą Pan Bogusław Kozioł to jeszcze jedną kandydaturę Poproszę Czy Pan Kitlas 

Waldemar Zgadza się. Tak. Czy ktoś z Radnych ma uwagi do proponowanego składu komisji 

skrutacyjnej. Proponuję aby wszystkie zgłoszone osoby mogły brać udział w pracach komisji, 

Kto jest za takim składem komisji jak Piotr Ryczek, Grzegorz Śliwiński, Kitlas. Waldemar, 

będziemy czytać tak głosowanie będzie imienne przez podniesienie będziemy głosować. 

Pan Bojanowski Łukasz za czy przeciw? Za.  

Ciurzyńska Katarzyna. Za.  

Monika Duziak-Kowalska: przeciw.  

Ewa Głowacka: Za.  

Jędrak Mariusz: Przeciw.  

Kantorska Joanna: Za.  

Waldemar Kitlas: Za.  
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Kłosowska Iwona: Za.  

Kozioł Bogusław: Za.  

Lindner Mariusz: Za.  

Maciejewski Mateusz: Za.  

Malinowski Paweł: Za.  

Miluch Bartłomiej: Za.  

Napiwodzka Joanna: Za.  

Otorowska Anna: Za.  

Rasińska Monika: Za.  

Ryczek Piotr: za.  

Sobierajski Marcin: za.  

Stankiewicz Joanna: za.  

Suska-Sas Justyna: za.  

Śliwiński Grzegorz: za.  

19 głosów za, 2 przeciw i teraz tak stwierdzam że Rada Gminy powołała komisję skrutacyjna 

do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady Gminy 19 głosów za, 2 przeciw, 

dziękuję bardzo i ogłaszam 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji 

wybrania Przewodniczącego i członków komisji, a Państwu życzę przyjemnych rozmów.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

PRZERWA 

Jeszcze czekamy nie ma Radnych, bardzo proszę może Pani Otorowska jakby Pani mogła 

zawołać tam.  

 

Do pkt 6. Wybór Przewodniczącego Rady.  

Proszę Państwa wznawiam sesje rady gminy czy są pytania do kandydatów lub kandydata do 

pana, do Pani Napiwodzkiej Joanny? Może ktoś ma jakieś pytania, może chciałby coś się 

dowiedzieć szczególnego. Pytam jeszcze raz czy ktoś ma jakieś pytania do kandydatki? Czy ktoś 

ma pytania do Pani Katarzyny Ciurzyńskiej? Następnej kandydatki. Wobec powyższego, jeżeli 

nie ma pytań zamykam dyskusję i proszę komisję skrutacyjną o przystąpienie do pracy 
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i  przygotowanie kart do głosowania, proszę Przewodniczącego komisji skrutacyjnej 

o  przedstawienie sposobu głosowania.  

Radny P. Ryczek: Szanowne Panie radne, szanowni Panowie Radni wybór Przewodniczącego 

Rady Gminy odbędzie się w głosowaniu tajnym, Radni będą głosowali za pomocą 

ostemplowanych pieczęcią rady gminy kart, każdy Radny otrzyma jedną kartę do głosowania, 

Radny dokona wyboru poprzez postawienie znaku x kartce obok wybranego przez jego 

kandydata postawienie znaku w kartce, tak jest, postawienie znaku x więcej niż jednej kartce 

spowoduje nieważność tego głosu. Członkowie komisji rozdadzą karty do głosowania, 

przewodniczący komisji wyczyta z listy imienia i nazwiska obecnych na sesji Radnych, 

a  wyczytanych Radnych poprosi się o podchodzenie i wrzucenie karty do urny. Dziękuję. Urna 

jest pusta, pokazuje. Proszę tak wstrząsnąć. Tak jest, wszyscy... No być może tam jakaś 

niespodzianka jest. Proszę komisję skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania. Pan Łukasz 

Bojanowski, Pani Katarzyna Ciurzyńska, Pani Monika Dudziak - Kowalska, Pani Ewa Głowacka, 

Pan Mariusz Jędrak, Pani Joanna Kantorska, Pani Iwona Kłosowska, Pan Bogusław Kozioł, Pan 

Mariusz Lindner, Pan Mateusz Maciejewski, Pan Paweł Malinowski,Pan Bartłomiej Miluch, 

Pani Joanna Napiwodzka, Pani Anna Otorowska, Pani Monika Rasińska, Pan Piotr Ryczek, 

dziękuję, Pan Marcin Sobierajski, Pani Joanna Stankiewicz, Pani Justyna Suska - Sas i Pan 

Grzegorz Śliwiński. Proszę o oddanie swojego głosu i wrzucenie kart do urny, zacząć od końca. 

Pan Łukasz Bojanowski, Pani Ciurzyńska Katarzyna, Pani Monika Duziak - Kowalska, Pani Ewa 

Głowacka, Pan Mariusz Jędrak, Pani Joanna Kantorska, Pani Iwona Kłosowska, Pan Bogusław 

Kozioł, Pan Mariusz Lindner, Pan Mateusz Maciejewski, Pan Paweł Malinowski, Pan Bartłomiej 

Miluch, Pani Joanna Napiwodzka, Pani Joanna Otorowska, Pani Monika Rasińska, Pan Piotr 

Ryczek, Pan Marcin Sobierajski, Pani Joanna Stankiewicz, Pani Justyna Suska - Sas, i Pan 

Grzegorz Śliwiński. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Czy już Państwo zakończyliście, zbierane głosy. Dziękuję bardzo, 

ogłaszam 10 minutową przerwę, a komisję proszę o obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania, dziękuję bardzo.  

PRZERWA 

Proszę Przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Dobra. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej P. Ryczek: Protokół komisji skrutacyjnej 

z  przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Dobra sporządzony na sesji w dniu 

7 maja 2024 roku. Komisja skrutacyjna w składzie Piotr Ryczek Przewodniczący komisji, 

Grzegorz Śliwiński członek komisji, Waldemar Kitlas członek komisji, po wyjęciu kart z urny 

i  ich przeliczeniu stwierdza co następuje: liczba Radnych obecnych na sesji uprawnionych do 

głosowania 21, imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów: Katarzyna Ciurzyńska, Joanna 

Napiwodzka. Liczba Radnych którym wydano karty do głosowania 21, liczba kart wyjętych 

z  urny 21, liczba kart nieważnych 0, liczba głosów nieważnych 1, liczba głosów ważnych 20, 
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liczba głosów ważnych oddanych na poszczególnych kandydatów Katarzyna Ciurzyńska 9, 

Joanna Napiwodzka 11. Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat 

Joanna Napiwodzka uzyskała 11 głosów i została wybrana na Przewodniczącą rady gminy 

Dobra w kadencji 2024 - 2029. Ponadto komisja stwierdza, że podczas głosowania nie zaszły 

żadne okoliczności, które mogą mieć wpływ na ważność głosowania. Na tym protokół 

zakończono i podpisano. Pani Przewodnicząca serdecznie gratuluję.  

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodnicząca E. Głowacka: Dziękujemy bardzo. Gratuluję nowo wybranej, wybranej 

przewodniczącej Rady Gminy, odczytam uchwałę w sprawie stwierdzenia wyboru 

Przewodniczącego rady gminy. Uchwała nr 1/1/2024 z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie 

stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Dobra. Na podstawie artykułu 19 ustęp 

1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, dziennik ustaw z 2024 roku 

pozycja 609 Rada gminy Dobra uchwala co następuje paragraf 1 stwierdza się, że na 

Przewodniczącego Rady Gminy Dobra wybrana została Joanna Napiwodzka, uchwała wchodzi 

w życie z dniem podjęcia, Przewodnicząca obrad Ewa Głowacka. Gratuluje Pani Napiwodzkiej, 

wszystkiego dobrego. Poproszę nowo wybraną Przewodniczącą rady gminy o prowadzenie 

dalsze obrad. Dziękuję Państwu bardzo za wytrwałość i za to że jesteście tak mili, że 

pozwoliliście mi prowadzić te pierwsze nasze obrady, dziękuję bardzo. 

Radny G. Śliwiński: Pozwólcie Państwo, że w imieniu wszystkich Radnych podziękuję Pani Ewie 

Głowackiej za prowadzenie przewodnicząco, dziękujemy bardzo. 

Uchwała Nr I/2/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodnicząca RG: Szanowni Państwo, Szanowna Pani Przewodnicząca chciałabym w swoim 

imieniu bardzo Państwu podziękować za ten wybór, wiem że dla niektórych to był bardzo 

trudny wybór, niektórzy się z tym wyborem nie zgadzają, mam nadzieję, że swoją pracą 

udowodnię Państwu, że to nie był zły wybór, a wręcz odwrotnie, wiem że chciałabym Państwa 

zwłaszcza z lewej strony prosić o duży kredyt zaufania, zrobię wszystko I chcę Państwu 

powiedzieć, że zrobię wszystko żeby ta praca Rady opierała się na wzajemnym szacunku, na 

współpracy, wszystko po to aby nasza gmina rozwijała się bardzo dobrze, z naszymi 

pomysłami, bo zarówno po jednej i po drugiej stronie uważam, że są dobre pomysły, trzeba 

tylko konstruktywnie i konkretnie rozmawiać z propozycjami na przyszłość. Życzę sobie 

i  Państwu owocnej współpracy w tej radzie.  

 

Do pkt 7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

 

Przewodnicząca RG: Teraz Szanowni Państwo przechodzimy do punktu 6 obrad dzisiejszej sesji 

rady gminy wyboru pierwszego wiceprzewodniczącego zgodnie ze statutem Gminy rada 

wybiera dwóch wiceprzewodniczących, wiceprzewodniczący wybierani są bezwzględną 
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większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu 

tajnym. Proszę Państwa teraz o zgłaszanie kandydatów na funkcje pierwszego 

wiceprzewodniczącego rady gminy. Zgłaszam kandydaturę Pani Katarzyny Ciurzyńskiej. 

Przewodnicząca RG: Czy Pani Katarzyna Ciurzyńska wyraża zgodę? 

Radna K. Ciurzyńska: Wyrażam.  

Przewodnicząca RG:Dziękuję. Przepraszam, aha, Pan Grzegorz Śliwiński. 

Radny G. Śliwiński: Chciałbym zgłosic kandydaturę Bartłomieja Milucha. 

Przewodnicząca RG: Czy Pan Bartłomiej Miluch Pan rady wyraż zgodę? 

Radny B. Miluch: Wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca RG: Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby złożyć? Proszę.  

Radna M. Duziak-Kowalska: To może jeden z najbardziej doświadczonych Pan Mariusz Lindner. 

Przewodnicząca RG: Czy Pan Mariusz Lindner wyraża zgodę?  

Radny M. Lindner: Dziękuję, nie wyrażam zgody. 

Przewodnicząca RG: Czy jeszcze ktoś z Państwa? Tak Pani Radna? 

Radna J. Kantorsrka: Chciałabym zgłosić Panią Monikę Rasińską. 

Przewodnicząca RG: Czy Pani Radna Monika Rasińska wyraża zgodę? 

Radna M. Rasińska: Wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca RG: Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałbym zgłosić kandydaturę na 

wiceprzewodniczącego rady gminy? Proszę. 

Radna m. Duziak-Kowalska: To może jeszcze Panią Ewę Głowacką, Pani Ewa jest tak długo, że.. 

Przewodnicząca RG: Będzie jeszcze drugi, dobrze. Czy Radna Ewa Głowacka wyraża zgodę? 

Pierwszy wiceprzewodniczący. Ewa Głowacka.tak wyraziła.  

Radna M. Rasińska: Przepraszam chciałabym jednak zrezygnować. 

Przewodnicząca RG: Okej, czyli Pani Monika Rasińska, wykreślam. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zgłosić kandydata na wice, pierwszego wiceprzewodniczącego rady. Czy 

PaństwoRRadni jesteście za tym, żeby zamknąć listę kandydatów na pierwszego 

wiceprzewodniczącego rady gminy dobra? Pan Radny Bojanowski Łukasz? Tak za 

zamknięciem. Pani Radna Ciurzyńska Katarzyna? Za. Pani Radna Monika Dudziak - Kowalska. 

Duziak - Kowalska, tak jestem zamknięciem. Przepraszam Panią radną, Duziak - Kowalska. Pani 
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Radna Ewa Głowacka? Za. Pan Radny Mariusz Jędrak? Za.b Pani Radna Joanna Kantorska? Za. 

Pan Waldemar Kitlas? Za. A tutaj jest. Pani Radna Iwona Kłosowska? Pan Radny Bogusław 

Kozioł? Za zamknięciem. Pan Radny Mariusz Lindner? Za zamknięciem. Pan Radny Mateusz 

Maciejewski? Za zamknięciem. Pan Radny Paweł Malinowski? Za. Pan Radny Bartłomiej 

Miluch? Za. Radna Joanna Napiwodzka? Za. Pani Radna Anna Otorowska? Za. Pani Radna 

Monika Rasińska? Za. Pan Radny Piotr Ryczek? Za. Pan Radny Marcin Sobierajski? Za. Pani 

Radna Joanna Stankiewicz? Za. Pani Radna Justyna Suska - Sas? Za. I Pan Radny Grzegorz 

Śliwiński? Za. Teraz rozumiem, że przechodzimy do głosowania komisja skrutacyjna, tak? Aha, 

przepraszam. Stwierdzam, że Rada Gminy zamknęła listę kandydatów na pierwszego 

wiceprzewodniczącego rady gminy i proponuję, aby wcześniej powołana komisja skrutacyjna 

pełniąca swoje obowiązki również przy wyborze w tym wypadku przystąpiła do pracy przy 

wyborze wiceprzewodniczącego rady gminy. Czy ktoś z Radnych ma uwagi co do tej 

propozycji? Czyniąc zadość prośbie Pani radnej odczytuje kandydatów: Pani Katarzyna 

Ciurzyńska Pani Radna, Pani Radna Ewa Głowacka i Pan Radny Bartłomiej Miluch. Wszystko 

jasne? Jasne, tak mamy trzech kandydatów. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 Czy członkowie wcześniej powołanej komisji skrutacyjnej wyrażają zgodę na pracę do 

przeprowadzenia wyboru pierwszego wiceprzewodniczącego rady gminy? Czy członkowie 

komisji skrutacyjnej wyrażają? Tak. Aha, okej, dziękuję bardzo. Kto jest za tym aby wcześniej 

wybrana komisja skrutacyjna pełniąca pełniła obowiązki przy wyborze wiceprzewodniczących 

rady kto jest za? Kto jest przeciw? Pani Radna tylko się wstrzymała, Pani Radna Monika Duziak 

- Kowalska. Stwierdzam, że Rada Gminy powołała komisję skrutacyjna do przeprowadzenia 

wyboru pierwszego wiceprzewodniczącego rady gminy. Ogłaszam 10 minutową przerwę 

w  celu ukonstytuowania się komisji i przygotowania głosowania na pierwszego 

wiceprzewodniczącego.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

PRZERWA 

Proszę komisję skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania, Pana Przewodniczącego komisji 

o  wyczytanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji Radnych, a wyczytanych Radnych 

o  oddanie głosu. Pana radnego Waldemara Kitlasa poproszę o pokazanie, że urna jest pusta. 

Urna jest pusta, prezentujemy, dziękuję . 

Radny P. Ryczek: Pan Łukasz Bojanowski, Pani Katarzyna Ciurzyńska, Pani Monika Dudziak - 

Kowalska, Pani Ewa Głowacka, Pan Mariusz Jędrak, Pani Joanna Kantorska, Pan Waldemar 

Kitlas, Pani Iwona Kłosowska, Pan Bogusław Kozioł, Pan Mariusz Lindner, Pan Mateusz 

Maciejewski, Pan Paweł Malinowski, Pan Bartłomiej Miluch, Pani Joanna Napiwodzka, Pani 

Anna Otorowska, Pani Monika Rasińska, Pan Ryczek Piotr, Pan Marcin Sobierajski, Pani Joanna 

Stankiewicz, Pani Justyna Suska - Sas i Pan Grzegorz Śliwiński. Dziękuję Państwu Radnym za 

oddanie głosów, ogłaszam 5 minutową przerwę ale też uprzedzam, że jeżeli komisja 
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skrutacyjna będzie gotowa wcześniej ogłosić wyniki wyborów to po prostu rozpoczniemy 

obrady, dalsze obrady troszeczkę szybciej, dziękuję. 

PRZERWA 

Szanowne Panie Radny, szanowni panowie Radni proszę o zajęcie miejsc, komisja skrutacyjna 

ogłosiła swoją gotowość żeby przedstawić nam kandydatów na wyborów pierwszego 

wiceprzewodniczącego. Proszę zatem Pana Przewodniczącego komisji skrutacyjnej 

o  odczytanie protokołu z wyborów pierwszego wiceprzewodniczącego rady gminy Dobra. 

Radny P. Ryczek: Protokół komisji skrutacyjnej przeprowadzenia wyboru pierwszego 

wiceprzewodniczącego rady gminy Dobra sporządzone na sesji w dniu 7 maja 2024 roku 

komisja w składzie Piotr Ryczek przewodniczący komisji, Grzegorz Śliwiński członek komisji, 

Waldemar Kitlas członek komisji. Po wyjęciu karty z urny i ich przejrzeniu stwierdza co 

następuje liczba Radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania 21 imiona i nazwiska 

zgłoszonych kandydatów Ciurzyńska Katarzyna, Głowacka Ewa, Miluch Bartłomiej. Liczba 

Radnych, którym wydano kartę do głosowania 21, liczba kart kart wyjętych z urny 21, liczba 

kart nieważny 0, liczba głosów nieważnych 0, liczba głosów ważnych 21. Liczba głosów 

ważnych oddanych na poszczególnych kandydatów Ciurzyńska Katarzyna - 9, Głowacka Ewa - 

1, Miluch Bartłomiej -12. Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat 

Bartłomiej Emilu uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany na wiceprzewodniczącego 

rady gminy Dobra w kadencji 2024 - 2029.  

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodnicząca RG: Dziękuję komisji skrutacyjnej, a Panu pierwszemu 

wiceprzewodniczącemu, Panu Radnemu Bartłomiejowi Miluchowi gratuluję i życzę owocnej 

pracy. Chciałbym teraz przejść do wyboru drugiego wiceprzewodniczącego rady gminy Dobra, 

proszę Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcje drugiego 

wiceprzewodniczącego. Tak Panie Radny? Tak proszę. 

Radny M. Lindner: Zgłaszam kandydaturę radnego Bogusława Kozioła, jest on Radnym 

wiadomo, że startował w wyborach. Zrobił dobry wynik w Dobrej i mamy taką sytuację, że 

mamy przewodniczącą z Mierzyna, mamy wiceprzewodniczącego z Bezrzecza i z Wołczkowa, 

także chciałbym, żeby przewodniczący był też z Dobrej, żebyśmy mieli swoją reprezentacje 

jako okręg wyborczy, poza tym chciałem powiedzieć jeszcze na temat radnego, że był Radnym 

powiatu dwie kadencję, więc zna się na samorządzie i myślę, że podoła tej funkcji, dziękuję. 

Przewodniczaca RG: Czy Pan Radny Bogusław Kozioł wyraża zgodę? 

Radny B. Kozioł: Wyrażam zgodę.  

Przewodnicząca RG: Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zgłosić... Tak Panie Radny Paweł 

Malinowski? 
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Radny P. Malinowski: Zgłaszam kandydata Panią Katarzynę Ciurzyńską. 

Przewodniczaca RG: Czy Pani Radna Katarzyna Ciurzyńska wyraża zgodę? 

Radna K. Ciurzyńska: Tak, wyrażam zgodę, do 3 razy sztuka. 

Przewodnicząca RG: Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałbym zgłosić 

kandydaturę na drugiego Przewodniczącego, wiceprzewodniczącego rady gminy. Kto 

z  Państwa jest zatem, aby zamknąć listę kandydatów na drugiego wiceprzewodniczącego? Kto 

się wstrzymał? Czy ktoś był przeciw? Stwierdzam zatem, że Rada Gminy zamknęła listę 

kandydatów na drugiego wiceprzewodniczącego rady gminy. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 Proponuję, aby wcześniej powołana komisja skrutacyjna pełniła obowiązki również przy tych 

wyborach na drugiego wiceprzewodniczącego rady. Czy ktoś z Radnych ma uwagi do tej 

propozycji? Nie widzę. Czy członkowie wcześniej powołanej komisji skrutacyjnej wyrażają 

zgodę na pracę w komisji do przeprowadzenia wyboru drugiego wiceprzewodniczącego? Tak. 

Dziękuję bardzo. Kto jest zatem, aby wcześniej wybrana komisja skrutacyjna pełniła obowiązki 

również przy wyborze drugiego wiceprzewodniczącego rady? Czy ktoś się wstrzymał? Czy ktoś 

jest przeciw? Nie widzę, stwierdzam zatem, że Rada Gminy powołała komisję skrutacyjna do 

przeprowadzenia wyboru drugiego wiceprzewodniczącego rady gminy. Ogłaszam 5 minutową 

przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i przygotowania głosowania na drugiego 

wiceprzewodniczącego i tak jak poprzedniej uprzedzam, że jeżeli komisja będzie gotowa 

wcześniej, zaczynamy wcześniej obrady. Dziękuję bardzo.  

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

PRZERWA 

Szanowni Państwo Radni wznawiamy obrady, komisja skrutacyjna jest gotowa do 

przeprowadzenia głosowania proszę komisję skrutacyjna o rozdanie kart do głosowania, Pana 

Przewodniczącego komisji o wyczytanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji Radnych, 

a wyczytanych Radnych o oddanie głosu, dziękuje. Szanowni Radni proszę o zebranie się 

i  zajęcie miejsc. 

Radny P. Ryczek: Dobrze to Pan Łukasz Bojanowski, Panie Łukaszu zapraszamy do nas. Od razu 

pokazuję skrzynkę, jest pusta i od razu będziemy wrzucać, tak? Tak jest, Pani Ciurzyńska 

Katarzyna, Pani Katarzyno, Pani Radna zapraszamy do nas, Waldek będziesz rozdawał, Pani 

Duziak- Kowalska Monika, Monika do nas podejdź, podejdź do nas, Pani Głowacka Ewa, 

Waldek poczekaj, Pan Mariusz Jędrak, Pani Joanna Kantorska, Waldek teraz ty, Pan Waldemar 

Kitlas, Pani Iwona Kłosowska, Pan Bogusław Kozioł, Pan Mariusz Lindner, Pan Mateusz 

Maciejewski, Pan Paweł Malinowski, Pan Bartłomiej Miluch, Pani Joanna Napiwodzka, Pani 

Anna Otorowska, Pani Monika Rasińska, Pan Marcin Sobierajski, Pani Joanna Stankiewicz, Pani 

Justyna Suska- Sas i Pan Grzegorz Śliwiński. 
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Przewodnicząca RG: Szanowni Państwo Radni ogłaszam 5 minutową przerwę, a komisję proszę 

o obliczenie głosów i podanie wyników głosowania.  

PRZERWA 

Państwo Radni komisja skrutacyjna zasygnalizował a że jest gotowa przedstawić nam wyniki 

wyborów, zatem proszę pana Przewodniczącego o odczytanie protokołu z wyborów drugiego 

wiceprzewodniczącego rady gminy. 

Radny P. Ryczek: protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzenia wyborów drugiego 

wiceprzewodniczącego rady gminy Dobra sporządzona na sesji w dniu 7 maja 2024 roku. 

Komisja skrutacyjna w składzie Piotr Ryczek przynoszący komisji Grzegorz Śliwiński członek 

komisji, Waldemar Kitlas członek komisji. Po wyjęciu kart z urny i przeliczeniu stwierdza co 

następuje: liczba Radnych obecna na sesji uprawnionych do głosowania 21 imiona i nazwiska 

zgłoszonych kandydatów Ciurzyńska Katarzyna, Kozioł Bogusław, liczba wydanych kart do 

głosowania 21, liczba kart wyjętych z urny 21, liczba kart nieważnych 0, liczba głosów 

nieważnych 0, liczba głosów ważnych 21, liczba głosów ważnych oddanych na poszczególnych 

kandydatów Katarzyna Ciurzyńska 10, Kozioł Bogusław 11. Wobec powyższego komisja 

skrutacyjna, Katarzyna Ciurzyńska 10, Kozioł Bogusław 11, nie 2, 3, 4,5, 6 7, 8, 9, 10, 

1,2,3,4,5,6,7, 8, 9, 10, 11, a to przepraszam drodzy Państwo mamy game-changera, Katarzyna 

Ciurzyńska 11 głosów, Kozioł Bogusław 10 głosów. Wobec powyższego komisja skrutacyjna 

stwierdza że kandydat Katarzyna Ciurzyńska uzyskała wymaganą ilość głosów i wybrana 

została na wiceprzewodniczącą rady gminy Dobra w kadencji 2024- 2029. Ponadto komisja nie 

stwierdza żadnych nieprawidłowości mogących mieć wpływ na ważność głosowania, dziękuję 

bardzo. 

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodnicząca RG: dziękuję, również gratuluję Pani radnej Katarzynie Ciurzyńskiej wyboru na 

drugiego wiceprzewodniczącego rady gminy Dobra i życzę owocnej pracy w tej kadencji. Teraz 

chciałbym odczytać uchwał w sprawie stwierdzenia wyboru dwóch wiceprzewodniczących 

rady gminy Uchwała nr 1 /2/ 2024 z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie stwierdzenia wyboru 

wiceprzewodniczących rady gminy Dobra. Na podstawie artykułu 19 ustęp 1 ustawy z dnia 

8  marca 1990roku o samorządzie gminnym Rada gminy Dobra uchwala co następuje, paragraf 

pierwszy stwierdza się że na wiceprzewodniczącego rady gminy, wiceprzewodniczących rady 

gminy Dobra wybrani zostali następujący Radni Pan Bartłomiej Miluch i Pani Katarzyna 

Ciurzyńska, uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Jeszcze raz serdecznie gratuluję 

i  zarządzam 5 minutową przerwę w związku z tym że musimy się przygotować do dalszej części 

obrad, jeszcze raz serdecznie wszystkim wybranym gratuluję. Proszę Wiceprzewodniczących 

o zajęcie miejsc przy stole prezydialnym.  

Uchwała Nr I/2/2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

PRZERWA 
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12. Do pkt 8. Powołanie Komisji Stałych Rady Gminy Dobra.  

 

Szanowni Państwo przechodzimy do punktu 7 obrad dzisiejszej sesji rady Gminy zgodnie ze 

statutem gminy Dobra Rada gminy Dobra powołuje stałe komisje: Komisję Rewizyjną rady 

gminy Dobra, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji rady Gminy, Komisję Finansów i Budżetu rady 

gminy Dobra, Komisję Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego Gminy, Rady Gminy 

przepraszam gminy Dobra, rady Gminy Dobra przepraszam tu się chochlik wdarł i piąta 

komisja, Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Zdrowotnej rady gminy Dobra. Zgodnie 

z  paragrafem 62 ustęp 2 Radny może być członkiem najwyżej w dwóch komisjach stałych. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej rady gminy Dobra, zgodnie ze 

statutem komisja rewizyjna liczy nie więcej niż 6 Radnych, niniejszym otwieram dyskusję 

i  proszę Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatów na członków tejże komisji, bardzo proszę. 

Radny P.Malinowski: Ja podtrzymuję tą moją prośbę którą zgłosiłem wcześniej, żeby nie 

obradować nad komisjami, tak jak powiedziałem wcześniej zaproponowaliśmy dialog żeby 

wspólnie, nie wszystkie kluby wybrały przedstawicieli. Czyli prosiłem o to że nie ma Pani Dary, 

ale styl Pani Dery został, więc bardzo moja gorąca prośba abyśmy naprawdę nie szli w tym 

kierunku. Bo jeżeli chcemy dialogu to dialog polega na tym, nie ma w radzie gminy na szczęście, 

jeżeli chcemy dialogu, jeżeli chcemy żeby rzeczywiście przedstawiciele klubów wybrani zostali 

w sposób uczciwy, obiektywny i reprezentatywny, zaproponowaliśmy wspólne spotkanie aby 

te komisje powołać. Natomiast ta forma to jest po prostu złamanie zasad i wszelkich ustaleń. 

Rozmawialiśmy zarówno z panem Śliwińskim jak i Panią Napiwodzką, w tym temacie nie było 

żadnej informacji. Nagle robicie po cichu wrzutkę na sesję i próbujecie w ten sposób siłowy to 

przeprowadzić, to jest po prostu złamanie wszelkich zasad jakichkolwiek, budowania relacji 

samorządowych dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RG: Ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w odpowiedzi na apel pana 

Pawła Malinowskiego wychodząc naprzeciw proponuję 10 albo 15minutową przerwę po to 

abyśmy się teraz zebrali i wspólnie wybrali skład komisji.  

Radna M. Duziak-Kowalska: złożyłam wniosek formalny, Pani Przewodnicząca, Pani nie patrzy 

w system. 

Przewodnicząca RG: jaki wniosek formalny Pani Radna, nie ma, nie widzę żadnego wniosku 

formalnego, proszę do czego dotyczy wniosek formalny Pani Radna? 

Radna M. Duziak-Kowalska: zgłaszam wniosek formalny o odłożenie procedowania 

następnych punktów w porządku i uchwał które zostały przedłożone dzisiaj przez Panią radnę 

Joannę Napiwodzką do następnego tygodnia, ponieważ tak mówi kultura polityczna o tym że 

Radni powinni mieć tydzień na zapoznanie się z materiałami, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RG: Pani mecenas mam pytanie czy głosujemy ten wniosek formalny, proszę 

o podpowiedź. 
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 Pani mecenas m. Jurgiel: proszę o minutę, tylko chciałbym zobaczyć w statucie, bo ja 

rozumiem że Pani Radna ma na myśli przerwę w obradach. 

Radna M. Duziak-Kowalska: mam na myśli zdjęcie i przesunięcie o tydzień obradowanie tych.  

 Pani mecenas M. Jurgiel: to nie jest wniosek formalny. 

Radna M. Duziak-Kowalska: w takim razie przerwę tygodniową. 

Pani mecenas M. Jurgiel: Pani Radna. 

Radna M. Duziak-Kowalska: tak, proszę bardzo przerwę tygodniową tak jak mówi. 

Radny P. Malinowski:ja tylko uzupełnię że zgodnie z paragrafem 38 ust. 3 może się odbyć 

więcej niż jedno posiedzenie w ramach jednej sesji tak, więc tutaj nie ma przeszkody prawnej 

żeby to procedować. Ale myślę że bardziej rozsądnym punktem byłoby zdjąć to i przełożyć na 

kolejną sesję niż robić przerwę, w tym momencie musimy wstrzymać także wybór powołania 

wójta, tego chyba nie chcemy. 

Pani Mecenas M. Jurgiel: Szanowni Państwo jeżeli chodzi o przerwę w porządku obrad to 

faktycznie jest to wniosek formalny i ten wniosek formalny się przegłosowuje. Natomiast jeżeli 

Pani radnej chodzi o zdjęcie uchwał z porządku obrad, to musielibyśmy je głosować w tym 

trybie jak uchwały zostały do tego w porządku obrad włączone tak, czyli też bezwzględną 

większością ustawowego składu rady. Ale w przypadku gdyby Pani radnej chodziło 

o  przerwanie obrad to jest to równoznaczne z tym że Pani wójt dzisiaj nie złoży ślubowania, 

bo tak, bo w tym momencie przerywamy obrady sesji, obrady rady.  

Radna M. Duziak-Kowalska: uścślę, chodzi mi o ściągnięcie tych punktów z porządku obrad, 

tak jakby głosowaliśmy wczesnej dokładnie o to, punkt 7 od 1,2,3,4,5dokładnie tak. 

Przewodnicząca RG: Szanowni Państwo w związku z tym że emocje są tu duże, po konsultacji 

z wiceprzewodniczącymi proponuję 5 minut dosłownie przerwy po to aby spotkać się we 

własnych klubach i ostatecznie podejmiemy decyzję czy dzisiaj głosujemy składy komisji czy 

przenosimy je na za tydzień. Więc proszę bardzo Państwa Radnych o dyscyplinę, 5 minut 

wracamy i konstruktywna rozmowa i decyzja, dziękuję.  

PRZERWA 

Szanowni Państwo Radni zapraszam, proszę o zajęcie miejsc, wznawiamy obrady, Pan Radny 

Paweł Malinowski jest, bo widać, widzę tutaj że zgłosił wniosek formalny, Panie Pawle, Panie 

Radny Pawle Malinowsk zgłosił Pan wniosek formalny, podtrzymuje Pan? 

Radny P. Malinowski: wniosek dotyczył zdjęcia wyboru członków komisji, tak więc 

podtrzymuję. 

Wiceprzewodniczący RG B. Miluch: nie mam systemu do do zgłoszenia się także w sprawie 
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wniosku formalnego chciałbym zabrać głos. Emocji nam nie brakuje wszystkim tak, jest przed 

nami jeszcze ten moment na który wszyscy czekają, goście w szczególności którzy tutaj, którzy 

tutaj przyszli. Po naradzie, po wspólnych rozmowach, ja myślę, że dobrym rozwiązaniem 

byłoby jednak przesunięcie tego na, ja już bym chciał od razu tutaj Państwu zaproponować 

termin. jeżeli chodzi o proceduralne zwołanie sesji celem wyboru komisji na to jest obowiązek 

wysłania zawiadomień na co najmniej 6 dni przed terminem sesji u trzymajmy te nasze sesje 

czwartkowe, obiady czwartkowe i tak wychodzi mi że to mógłby być 16 maja godzina 10:00 

i  tutaj rekomenduje w takim zakresie przyjęcie wniosku formalnego Pani Moniki Duziak-

Kowalskiej, dziękuję. 

Przewodnicząca RG: szanowni Państwo Radni głosujemy wniosek formalny, kto z Państwa jest 

za, imiennie, przepraszam.  

Pan Radny Łukasz Bojanowski: za.  

Pani Radna Katarzyna Ciurzyńska: za.  

 Pani Radna Monika Duziak- Kowalska: za.  

Pani Radna Ewa Głowacka: za.  

Pan Radny Mariusz Jędrak: za.  

Pani Radna Joanna Kantorska: za.  

Pan Radny Waldemar Kitlas: za.  

Pani Radna Iwona Kłosowska: Za  

Pan Radny Bogusław Kozioł: Za. 

Pan Radny Mariusz Lindner: Za. 

Pan Radny Mateusz Maciejewski: Za. 

Pan Radny Paweł Malinowski: Za. 

Pan Radny Bartłomiej Miluch: Za. 

Pani Radna Joanna Napiwodzka: za  

Pani Radna Anna Otorowska: Za. 

Pani Radna Monika Rasińska: Za. 

Pan Radny Piotr Ryczek: Za. 

Pan Radny Marcin Sobierajski: Za. 
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Pani Radna Joanna Stankiewicz: Za 

Pani Radna Justyna Suska-Sas: Za. 

Pan Radny Grzegorz Śliwiński: za.  

Wszyscy jesteśmy zgodni, jesteśmy za wniosek formalny został uwzględniony, więc teraz jak 

Pan wiceprzewodniczący wspomniał przejdziemy do ostatniego, jednego z ostatnich naszych 

punktów, czyli punkt 8 wręczenie zaświadczenia o wyborze na wójta gminy Dobra. Proszę pana 

Rafała Zahorskiego Przewodniczącego gminnej komisji wyborczej, Przewodniczącego gminnej 

komisji wyborczej w dobrej o wyborach, proszę Państwa o spokój jeszcze raz. Proszę pana 

Rafała Zahorskiego, Przewodniczącego gminnej komisji wyborczej w dobrej w wyborach 

przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku o wręczenie zaświadczenia o wyborze na 

wójta gminy Dobra Pani Magdalenie Zagrodzkiej. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Do pkt 9. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Wójta Gminy Dobra.  

 

Pan Rafał Zahorski: Pani Przewodnicząca, Panie i panowie Radni, Panie wójt obie chciałem 

w  tym momencie dokonać, ukoronować wyniki wyborów w gminie Dobra. Chciałbym wręczyć 

w  tej chwili z gratulacjami serdecznymi zaświadczenie o wyborze na Panią Wójt, tradycji stało 

się zadość Kopernik też była kobietą i przekazać na Pani ręce Pani Wójt zaświadczenie w tym 

momencie stwierdzające że jest Pani wybraną nową Panią Wójt, gratuluję.  

Do pkt 10. Złożenie ślubowania przez Wójta.  

 

Przewodnicząca RG: Szanowni Państwo zanim jeszcze gratulacje, nowa Pani Wójt powinna 

zgodnie z artykułem 29a ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym złożyć ślubowanie, Pani Wójt 

czy Pani ma treść roty.  

 Pani Wójt: Tak oczywiście.  

Przewodnicząca RG: to bardzo prosimy. 

 Pani Wójt: obejmując urząd wójta gminy Dobra uroczyście ślubuję że dochowam wierności 

prawu a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i dla pomyślności 

mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca RG:  dziękuję i składam serdeczne gratulacje. 

 Pani Wójt: Dziękuję bardzo, czy ja mogę dwa słowa? 

Przewodnicząca RG: Proszę bardzo Pani Wójt. 
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 Pani Wójt: ja bym chciała pogratulować wszystkim nowo wybranym Radnym, którzy będą 

z  nami tutaj, wszyscy będziemy razem pracować. Chciałbym pogratulować Pani 

przewodniczącej, wiceprzewodniczącym wybranym. Chciałabym podziękować Pani Wójt 

Teresie Dera za lata pracy, chciałam podziękować wszystkim mieszkańcom którzy nam zaufali 

i dzięki waszemu wsparciu i pomocy jestem w tej chwili wójtem gminy Dobra. Chciałabym 

podziękować błękitnej drużynie która, to jest na sukces, nas wszystkich tak, bardzo wam 

dziękuję za wszystko, dziękuję i mam nadzieję na naprawdę fajną merytoryczną i ciężką pracę 

na rzecz naszych mieszkańców, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rg: Szanowni Państwo, Szanowni goście to jest ten moment można składać 

gratulacje Pani nowo wybranej Wójt. Szanowni Państwo Radni zanim się rozejdziemy bo już 

gratulacjom ,widzę że za chwilę będzie koniec, zanim się rozejdziemy, zanim zamknę porządek 

obrad chciałam, szanowni Państwo jeszcze chwilę cierpliwości, dwa zdania, kończymy obrady 

i rozchodzimy się. Szanowni Państwo Radni bardzo proszę jeszcze o 2 minuty uwagi. Szanowni 

Państwo Radni , proszę o zajęcie miejsc 2 minuty dla mnie. Uprzejmie Państwa informuję że 

zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie gminnym wszyscy Radni i wójt składają 

pierwsze swoje oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, do 

pierwszego oświadczenia majątkowego Radny jest zobowiązany dołączyć informacje 

o  sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem 

mienia gminy w której uzyskał mandat, a wójt informacje o zaprzestaniu prowadzenia 

działalności gospodarczej jeżeli taką działalność prowadził przed dniem wyboru.  

Do pkt 11. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszych obrad niniejszym zamykam obrady pierwszej 

sesji Rady Gminy w kadencji 2024-2029 i przypominam, o czym wspomniał już 

wiceprzewodniczący rady, że spotykamy się 16 maja o godzinie 10:00 wszystkiego dobrego do 

zobaczenia niebawem. Do widzenia. 

 

Joanna Napiwodzka Przewodnicząca Rady Gminy 

Protokołowała i sporządziła protokół: Magdalena Szemrak 

Protokół został przyjęty na VII sesji Rady Gminy Dobra w dniu 30 września 2024r. 


